
 

 

 

 

Referat FAU Nygård Skole – 11.09.24, kl.17.00-19.00.  
Møtested: Personalrom Nygård skole 

 Representanter Mob Mail  
Leder  Ronny Myrene 952 67 768 faunygaard@outlook.com , myrenehome@gmail.com  
1.trinn Kenneth R. Lågstad 959 25 106 Kenneth.lagstad@multiconsult.no 
2.trinn Karolin Noack 412 98 493 Karolinnoack@yahoo.de  
3.trinn Caroline Sørensen  carolinesorensen90@gmail.com 
4.trinn Cathrine Aanesland 993 20 008 cathrineaanesland@hotmail.com  
5.trinn Line K Jåtun  line.jatun@gmail.com 
6.trinn Venke Bakke 479 01 192 Venkeabakke73@hotmail.com 
7.trinn Ingrid Nyquist   
Komp. Bernt F. Holskog  Berntfredrikholskog@icloud.com 
Rektor Ellen Voilås  Ellen.voilas@kristiansand.kommune.no  

 

Tilstede: Ronny, Kenneth, Karolin, Caroline, Cathrine, Sverre Høyem (for vara Benedicte 
Høyem, 5 trinn), Bernt, Ellen 
Referent: Kenneth 

Sak  Bekrivelse  Ansvarlig  Status 
1 Godkjenning av innkalling.  

 
Minner om at FAU-representantene legger ut påminnelse til 
foreldrene om å komme med saker i god tid før FAU-møter (legg ut 
på trinnets facebook-side). 
Send gjerne vara-representant dersom ikke du har mulighet til å 
møte opp. 

RM  

2 Gjennomgang av referat fra forrige møte.  RM  
3 SU representant valgt: Caroline Sørensen   
4 Status 1. trinn 

1. Meldt fra om at trafikkvaktene ikke alltid er på plass. 
Trafikkvaktene skal være på stedet fra 08:15 til 08:30. 

Fau.rep  

5 Status 2.trinn 
1. Ingen nye saker 

 
Fau.rep 

 
 

6 Status 3.trinn 
1. God respons på foreldremøte 
2. Bra med vennegrupper 
3. Halloweenfeiring. Ønske om å til noe samlet. 

a. Dette tas i et eget punkt. 

Fau.rep  
 

7 Status 4.trinn 
1. Innspill på at dusjene er «harde». 

a. Skal sjekkes opp, men det opplyses om at anlegget 
er aldrende og at det trolig er begrenset med 
muligheter for å gjøre noe med det.  

Fau.rep  

8 Status 5.trinn 
1. Gir ros for opplegg i klatreparken som sosialt tiltak. 

Fau.rep  
 

9 Status 6.trinn 
1. Det hevdes at Pumptracken ikke er i god stand. Noen deler 

har løsnet og det er begynner å bli slitt. 

Fau.rep  
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a. Kommunen kommer på uanmeldt besøk for å sjekke 
om ting er i stand. Ellen kjenner til at det har væt 
noen løse deler som nå skal være fikset. 

2. Er det mulig å få ekstra svømmeopplæring for de som ikke 
har lært å svømme ennå. 

a. Kommer ekstra svømmeundervisning på 7 trinn. 
Oppfordrer til å benytte tilbudene som finnes 
gjennom kommunen. Skolen har ikke mulighet til å 
tilby mer enn det som kommer gjennom opplegget 
til kommunen. 

3. Tur til Bringsvær. Synd at klassen må deles da klassen er 
stor. 

a. Bringsvær er den kommunale leirskolen i 
kommunen. Det er plassbegrensning på leirskolen, 
som gjør at store trinn må deles i to grupper. Dette 
vil også gjelde neste års 7.trinn. Vi har erfaring med 
at dette fungerer.  Dersom alternative plasser skulle 
velges må det dekkes av skolen selv og er derfor ikke 
mulig. 

10 Status 7.trinn 
1. Ingen nye saker. Representant ikke til stede. 

Fau.rep  

11 Kompetanseavdelingen 
1. Har hatt en ringerunde til de aktuelle, men foreløpig litt nytt 

opplegg for kompetanseavdelingen. 
2. Taxi – Det kjøres veldig fort inne i skolegården. Veldig 

mange forskjellig sjåfører. Kan bli veldig mange farlige 
situasjoner. 

a. Ellen tar dette opp. FAU sender også en melding om 
dette. Taxi sør er leverandør 

3. 5. trinn setter sparkesykler og sekker foran døra til 
kompetanseavdelingen. Er i veien for rømningsveien. 

a. Ellen tar dette videre. 
4. Ønske om å finne på noen sosialt med de andre på 

avdelingen for å styrke samholdet mellom foreldrene i 
denne gruppa. 

a. Ellen: Skolens arealer kan stilles til disposisjon for 
slike opplegg. 

  

12 Status: Foreldrenettverk 
Oppstart høsten 23. 
- Oppfordrer klassekontakter til å dra i gang sosiale sammenkomster 
med trinnet/klassen 3-4 ganger i løpet av året. (f.eks Halloweenfest, 
julesamling, vintersamling, sommeravslutning). 
 
- FAU oppfordrer også foreldre til å arrangere foreldrekvelder 
(mammakveld/pappakveld). 
 
- Link til foreldrenettverk: 
https://www.minskole.no/DynamicContent//Documents/254-kjm-
Foreldrenettverk---veiledning-41493d31-
690f.pdf?fbclid=IwAR2sAREHF3ZMzU9w40T_bgKEzjpjml0i7liODRtSK-
TpItBvhtsfcJnE9JI 

 
 
RM 
 
 
 
 
 

 
 
Åpen 
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13 Trafikkbildet. 

- Gangfeltene rundt rundkjøringen ved Hølleveien/Årosveien 
har ikke skilt for gangfelt (blått skilt). Dette er uheldig da det 
er gangfelt som benyttes mye 

  

14 
 

Nygård-dagen: 
- Undersøkt: 

o Louisenlund skole har en skole-dag hvor de åpner 
skolen for elever, foresatte og familie. Det er stas for 
elevene og kunne vise frem skolen. noe vi ønsker for 
å vise frem skolen. Louisenlund arrangerer denne 5 
november. På dagen arrangeres ulike aktiviteter 
som loppemarked, kafe og ulike andre opplegg. 

- Hver klasse må ha ansvaret for sine ting. Rydding, Kafe, 
Opplegg, loppemarked, etc. 

- Lærerne vil være til stede på et slikt arrangement. 
- Det kan samles inn penger ved loppemarked/auksjon. 

Overskuddet går til en veldedig organisasjon/FAU. 
- Får vi til et opplegg som dette i en travel hverdag? Finnes 

det kapasitet? Litt stramt å få det til i år. Kanskje vi skal 
forsøke å få til noe på våren? 

- Beslutning, vi prøver å få dette til på våren da det er mye 
annet opplegg nå på høsten. Må likevel være tidlig vår slik at 
det ikke kolliderer med 17. mai opplegget. 

  

15 Halloween: 
- Flere trinn har allerede meldt interesse på å være med på 

opplegget til 5. klasse. 
- Høstgruppa i «årshjulene» tar ansvar for Halloween 

feiringen. 
- 5. trinn tar hovedløpypa. 
- Bør kanskje være en egen løype for de minste som er litt 

mindre skummel. 
- Oppfordres til at klassekontakter og representaner for høst-

årshjulene gjennomfører dette. 
- Det skal være sendt ut informasjon om dette til alle 

trinnene, men fint om alle sjekker på sine trinn. 

  

 Innspill til skolebehovsplanen 
Dette punktet vil behandles ferdig i møte 16.oktober. 
 
Ny høringsfrist er 25.10.2024 
Ønske om at punktene våre er korte og konsise slik at det er lett 
«leselig» for politikerne. 
 
FAU Nygård vil starte med å rette kritikk til kort hørings frist på et så 
stort kutt i oppvekstsektoren, i en svært omfattende sak, men takker 
samtidig for at det har blitt utsatt. Det er viktig at det settes av 
tilstrekkelig tid til denne saken som berører hele skole strukturen i 
Kristiansand kommune og bydelene. 
  

1. Det er enighet om at noe må gjøres med skolestrukturen i 
Kristiansand kommune, men FAU Nygård mener det må 

  
 



 

 

 

 

gjøres på ungdomstrinnet hvor barna er mer 
tilpasningsdyktige. 

2. Fordelen med større skoler er at det kan gi et større miljø, 
både faglig og sosialt, for både elever og ansatte. Men på 
den annen side ser vi at en større skole også vil kunne skape 
større forskjeller både når det gjelder sosiale relasjoner og 
grupperinger. Da den store geografiske avstanden mellom 
for eksempel Langenes og Nygård vil være av stor betydning 
for elevene. 

3. Bedre økonomi i oppvekstsektoren for Kristiansand kan gi 
økt kvalitet i tilbudet, men vi tror av erfaring fra kommunens 
tidligere prosjekter at besparelsen som er fremlagt ikke er 
reelle. Ved å slå sammen skoler vil det være nødvendig med 
store investeringer i infrastruktur for å lage trygge 
skoleveier. 

4. Skolene er av stor betydning i et nærmiljø. Dette er viktigst 
for de minste elevene, og vi mener derfor at langenes skole 
må bestå. 

5. Vi klarer ikke se at det er tatt tilstrekkelig høyde for den 
massive utbyggingen som er i gang på for eksempel 
Langenes i bydel Søgne og er planlagt å fortsette de neste 
10-15 årene. 

6. FAU mener også at skoleveien som alt i dag kan være 
krevende for elever, vil være mye farligere for elevene. 
Eksempelvis kan vi ikke se at det er lagt inn midler til 
oppgradering av infrastruktur. Fra eksempelvis Langenes 
skole til Nygård skole er trygg skolevei 4,6km. Vil være mye 
farligere for elevene som ville flyttet til Nygård fra langenes. 
Det er en svært farlig skole vei som i tillegg er fylkes vei. 

7. Folkehelseperspektivet løftes også opp, og betydningen av å 
kunne gå/sykle til skolen.  

8. Det stilles stort spørsmål fra FAU Nygård til den reelle 
innsparingen som ligger i dette forslaget, når vi kjenner til 
hvor stort det ble bommet på Øvre Slettheia. 

 

 

FAU møtekalender 

Dato Tid 

11 september 17-19 + SU 

16 oktober 17-19 + SU 

27 november 17-19 + SU 
 


